

## 《单词百科:Windows 98是什么意思?Windows 98怎么发音?Windows 98的解释和用法》

英语单词Windows 98是什么意思?Windows 98怎么读?Windows 98怎么发音?简答网为您整理了Windows 98的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### Windows 98的意思

1、Windows 98操作系统

### Windows 98的双语例句

1、Where do I find the instructions to load DOS programs from Windows 98?

我从哪儿可以找到从Windows98载入DOS程序的指令呢?

2、The Design of Four-axis Position Control System Based on Industrial Controller PC and Windows 98

基于工控PC和Windows98的四轴位置控制系统的设计

3、Realizing Hardware Interrupts of Data Acquisition on Windows 98

Windows98环境下数据采集的硬件中断实现

4、Multiple Full-duplex Digital Speech Communication Based on Windows 98

基于Windows98环境的多点双向数字语音通信

5、Windows 98 was supposed to notice the scanner and work with it.

视窗98应该注意到扫描仪，并与之一起工作。

6、Software Design For Alternating Frequency Changer Communication in Windows 98

Windows98环境下的交流变频器通讯软件设计

7、A Treatment of Recovering the Deleted Input Method in Windows 98

WINDOWS98中某种输入法被删除后的处理方法

8、Overload of functions in Windows 98 ' s dynamic link library

Windows98系统动态库函数的重载

9、At last we discuss the characteristic of Windows 98 operation system and compile a real time monitor software.

最后根据WINDOWS操作系统的特点，利用VC++作为软件开发平台，编制信号处理软件和实时监控软件。

10、Application of Sharing Technology in Network Windows 98

Windows98网络共享技术的应用

11、Would Windows 98, its successor, be even better?

其后继者视窗98也会大获全胜，甚至胜出一筹吗？

12、The software is tested under the environment of Windows 98 operating system and can run normally.

软件在Windows98操作系统下进行调试，能够正常运行。

### 13、Methods of Restoring Register Windows 98 System

恢复Windows98注册表的方法

### 14、The small-size electric machine CAD system for Windows 98

Windows98环境下小型电机CAD系统

### 15、The Using Samba Implements Information Share of Linux and Windows 98

利用Samba实现Linux与Windows98的资源共享

16、In system software architecture, Windows 98 is selected to use as running platform for CNC application software.

在软件结构上，系统以Windows98作为操作系统平台。

### 17、Using Visual Basic 5.0 to Develop the Program of Real-time Data Acquisition in View of Windows 98

用Visual Basic5.0开发基于Windows98的实时数据采集程序

### 18、Implement of USB Driver on Windows 98/ 2000 System

基于Windows98/2000平台的USB驱动程序开发

以上是简答网为您整理的Windows

98怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Windows 98的用法、Windows 98的释义、Windows

98的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Windows 98>